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Nissewaard, 2 december 2019 

 

Betreft: schriftelijke vragen jeugdzorg 

 

Geacht college, 

Landelijke berichtgeving spreekt over het zorgelijke niveau van de jeugdbescherming en de 

wachtlijsten. Zie o.a. berichtgeving uit de Volkskrant en RTL Nieuws. Mede daarom heeft de 

Rijksoverheid besloten een aantal zorgtaken rondom jeugdzorg weer centraal te willen gaan 

regelen.  

Nissewaard Lokaal maakt zich zorgen om de huidige trend in de jeugdzorg en vraagt zich af 

wat op dit moment de actuele stand van zaken is binnen het sociaal (jeugd) domein, met 

name op het gebied van beschikbaarheid van passende zorg en interventies. Daarbij 

bereiken onze fractie zorgelijke signalen vanuit het directe werkveld. Bijvoorbeeld: in de 

gemeente Goeree-Overflakkee duurt het momenteel 4 maanden voordat er een 

beschermingsonderzoek kan worden gestart naar de veiligheid van een jongere. Laat staan 

dat er een beschermingsmaatregel of interventie bewerkstelligd kan worden. Nissewaard 

Lokaal maakt zich zorgen dat er, naast wachtlijsten binnen omringende jeugdbescherming, 

ook problemen in onze gemeente binnen de specialistische GGZ zijn ontstaan . 

Volgens onze informatie nemen  specialistische GGZ instellingen per november GEEN 

nieuwe patiënten meer aan, waardoor kwetsbare jongeren geen behandeling meer kunnen 

krijgen. Zeer recentelijk heeft er nog een ernstig geweldsincident op metrostation 

Heemraadlaan plaats gevonden, waarvan in de media een groep ouders heeft aangeven dat 

het zorgsysteem rondom betrokkenen hierin heeft gefaald. 

Ontwikkelingen binnen dit domein zijn deze week in het bestuursverslag sociaal domein 

2018 retrospectief besproken. Dit geeft echter geen beeld van de huidige stand van zaken. 

Bovenstaande ontwikkelingen zijn voor Nissewaard Lokaal, onder verwijzing van artikel 29 

van het Reglement van Orde van de gemeente Nissewaard, aanleiding tot de volgende 

schriftelijke vragen: 

1) Zijn er op dit moment wachtlijsten binnen de jeugdteams (JOT’s)? Zo ja, hoe lang? 

2) Zijn er op dit moment wachtlijsten bij de jeugdbescherming? Zo ja, hoe lang? 

3) Zijn er op dit moment wachtlijsten voor een jeugdbeschermingsonderzoek? Zo ja, hoe 

lang? 

4) Zijn er op dit moment voldoende jeugdbeschermers beschikbaar? Zo nee, waarom 

niet? 

5) Zijn er op dit moment wachtlijsten binnen de specialistische GGZ? Zo ja, waar komt 

dit door? 
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https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/inspecties-slaan-alarm-niveau-jeugdbescherming-is-onacceptabel-laag~bcfa467d/?referer=https%3A%2F%2Fwww.bing.com%2Fsearch%3Fq%3Dwachtlijst%2Bjeugdbescherming%26form%3DEDGEAR%26qs%3DHS%26cvid%3D04b7c56762ce446ba8c0e78bb1279f39%26cc%3DNL%26setlang%3Dnl-NL%26plvar%3D0
https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/nederland/artikel/4804141/kinderrechters-gebrek-jeugdzorg-wachtlijsten-noodklok-kinderen
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6) Van hoeveel kinderen en jeugdigen is bekend dat zij 

dringend hulp nodig hebben en op dit moment risico lopen dat passende zorg op zich 

laten wachten?  

7) Is er de verwachting dat er ook een groep kinderen en jeugdigen is, waarvan niet 

bekend is dat er hulp nodig is? Met andere woorden is de vermoedelijke groep uit 

vraag 6 wellicht groter? Zo ja, hoe groot? 

8) Hoe wordt hiermee omgegaan? 

9) Hoe verhoudt het recentelijke incident op station Heemraadlaan zich tot hulpverlening 

en de eventuele wachtlijsten? 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Tom den Daas        Fred Seker 

Nissewaard Lokaal        Nissewaard Lokaal 

  

 


